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Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 4/25 

 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 11. 6. 2025 s pričetkom ob 14.00, 

ki je potekala v sejni sobi na odseku E1 na Jamovi cesti  

 

Prisotni: B. Črnič, A. Jazbec, J. Pungerčar, M. Štraus P. in B. Ženko. 

Odsotnost opravičili ali izostali: A. Fekonja, R. Bevc, A. Gorišek, I. Zajc. 

 

 

1. Potrditev točk dnevnega reda 

 

Potrdili smo točke dnevnega reda in pregledali sklepe zadnje seje. Ker so bili sklepi realizirani, smo oboje potrdili soglasno. 

 

2. Tekoče zadeve (prevedba plač, nova sistematizacija) 

 

a) Uveljavitev novega plačnega sistema na IJS 

 

Prevedba plač, ki je posledica konec lanskega leta sprejete plačne reforme, ustreznega zakona (Zakon o skupnih temeljih 
sistema plač v javnem sektorju – ZSTPJS, objavljen v Ur. l. RS, št. 95/24 z dne 8. 11. 2024) in aneksa h KPRD (objavljen v Ur. 
l. RS, št. 99/24 z dne 25. 11. 2024), je bila s strani naše kadrovske službe zaključena, čeprav z določenim časovnim zamikom. 

 

Ker se prevedba na IJS ni izvedla v časovno sprejemljivem roku, so nam mnogi člani očitali, da sindikat premalo vpliva na 
čimprejšnjo izvedbo prevedbe. Sindikat pri  prevedbi ni sodeloval, saj je to izključno naloga kadrovske službe, na potrebo 
po hitrejšem izvajanju prevedbe pa smo vodstvo opozarjali na vsakem sestanku. 

 

Kljub temu smo zadovoljni, da je prevedba zaključena. Sedaj pričakujemo, da se bo vodstvo lotilo še sistematizacije delovnih 
mest, ki naj bi bila zaključena še v tem letu. Kot sindikat predlagamo, da se v skupino, ki bo izvajala sistematizacijo, vključi 
tudi enega od članov sindikata – osebo, ki kot dolgoletni sodelavec dobro pozna pomen in vrednost posameznih delovnih 
mest. 

 

b) Poročilo predsednika 

 

J. Pungerčar je poročal o delu na ravni SVIZ Slovenije – katere probleme obravnavajo in katere spremembe bodo skušali 
vpeljati z zakonodajnimi postopki v jesenskem času. V juniju so se, med drugim, začela nova pogajanja sindikata z vladno 
stranjo, in sicer na ravni 4. plačnega stebra (izobraževanje, znanost, kultura), glede kriterijev in meril za delovno uspešnost 
ter priprave ustreznih aneksov h kolektivnim pogodbam. 

 

c) Sestanek z direktorjem 

 

10. maja 2025 smo se v ožji sestavi srečali z direktorjem, prof. dr. Boštjanom Zalarjem. Njegov mandat se izteče po njegovi 
želji predčasno, 15. 7. 2025, nato naj bi mesto direktorja prevzel prof. dr. Leon Cizelj, razen če ne pride do kakšnih sprememb 
v vmesnem času. 

 

č) Sestanek sindikalnih zaupnikov OO SVIZ Ljubljane in okolice 

 

22. aprila 2025 smo imeli sestanek vseh sindikalnih zaupnikov Območnega odbora SVIZ Ljubljane in okolice. Glavno temo je 
predstavil predsednik OO, Viktor Klampfer, ki je prisotne seznanil s pismom, ki ga je odbor poslal ministru dr. Vinku Logaju 
na Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje (MVI), v zvezi z mnenjem o razrešitvi ravnatelja Gimnazije in srednje šole Kočevje. 
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Poleg tega smo obravnavali še druge aktualne teme, kot so plačna reforma, za nekatere sporna potrditev stališč GO SVIZ 
glede reforme, Zakon o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (ZOFVI), odprta vprašanja financiranja dela 
sindikalnih zaupnikov, imenovanja in razrešitve ravnateljev, odstotek BDP za izobraževanje, poklicne bolezni ipd. 

 

Za lažje razumevanje in reševanje težav so se dogovorili za srečanje s člani GO SVIZ, ki je potekalo 27. maja 2025. Na sestanku 
sta predsednik SVIZ OO Ljubljane in okolice, Viktor Klampfer, ter nekateri sindikalni zaupniki pojasnili razloge za nesoglasja 
in predstavili svoja stališča glede obravnavanih vprašanj. 

 

3. Izlet 

 

a) Sindikalni izlet, ki smo ga želeli organizirati preko potovalne agencije Experience Slovenia na Južno Tirolsko, z 
naslovom Zemeljske piramide in Lago di Braies (območje pod zaščito UNESCA), je bil žal odpovedan zaradi premajhnega 
števila prijav. 

 

b) V mesecu avgustu bomo organizirali izlet v Mantovo z obiskom opere v Veroni. Za izlet je bilo izkazano veliko 
zanimanje. Priključili se bomo skupini izletnikov preko SVIZ Območnega odbora Ljubljane in okolice. Izlet je že potrjen. 
Sindikat bo članom prispeval 50 EUR, kot smo se dogovorili že na eni izmed prejšnjih sej. Na izlet se lahko prijavijo tudi 
nečlani, vendar morajo ti plačati polno ceno izleta. 

 

c) Glede na izkazan interes in možnosti članov ugotavljamo, da je najprimerneje organizirati enodnevne ali 
dvodnevne izlete. Ti so cenovno dostopnejši in praviloma tudi bolje obiskani. Še naprej si bomo prizadevali iskati zanimive 
destinacije, ki bodo privlačne za čim več naših članov. 

 

4. Razno 

 

a) Članu, ki je zaradi dolgotrajne bolezni odsoten, smo soglasno odobrili nepovratna solidarnostna finančna sredstva. 

 

b) Naslednja seja IO SVIZ/IJS bo predvidoma potekala septembra oziroma prej, po potrebi. Članom IO bomo točen 
datum pravočasno sporočili. 

 

Seja se je zaključila ob 16.00. 

Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                   Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
 Zapisnik pregledal: J. Pungerčar 

 

Ljubljana, 8. 7. 2025 

 

Poslano članom IO SVIZ/IJS, NO SVIZ/IJS in objavljeno na naši spletni strani. 

 


